



► Get the best out of your
cinema experience for less ◀

Blockbuster savings at the movies

Enjoy **50% discount on movie tickets at EPIX Cinemas**
with your **Standard Chartered credit card.**

Promotion is valid from the first day of Eid Al Fitr



50% off
on tickets

For more details call our 24-hour Phone Banking on 17531532.
sc.com/bh



standard
chartered

Standard Chartered is licensed by the Central Bank of Bahrain
as a Conventional Retail and a Wholesale bank.

stanchartbh 

StandardCharteredBH 

Terms and conditions:

1. Above offers at EPIX Cinemas are valid on Online bookings and over the counter purchases when made using Standard Chartered credit cards.
2. 50% discount offer on movie tickets at EPIX Cinemas will be from 10 April 2024 until 11 July 2024 on 2D, 3D and VIP tickets.
3. To be entitled for the discount, your credit card spend for the same billing month should not be less than BHD 200. In case you avail the offer for a particular month and your total spend on the card does not reach the minimum threshold of BHD 200 for the same billing month, the discounted amount will be charged back to your account and will reflect in your upcoming statement.
4. The maximum total discount per customer including all the partnering cinemas is BHD 15 per billing month. In case the discount you have availed exceeds BHD 15, any excess amount will be subsequently charged back to your account and will reflect in your upcoming statement.
5. This offer is not valid in conjunction with any special promotion, private screening or premiere at EPIX Cinemas.
6. Tickets purchased on the date are non-refundable and non-transferable.
7. Standard Chartered Bank reserves the right to vary, add or delete any of the terms and conditions applicable to this offer at any time with 15 days prior notice.
8. This Campaign is subject to the laws of the Kingdom of Bahrain. The Courts of the Kingdom of Bahrain shall have jurisdiction to settle any disputes.



استمتع بمشاهدة أحدث الأفلام السينمائية الآن... وبتكلفة أقل!

عروض ضخمة على أسعار تذاكر السينما

استمتع بـ 50% خصم على تذاكر السينما في ايكس سينما
عن استخدام بطاقة ستاندر تشارترد الائتمانية الخاصة بك.
يسري هذا العرض اعتباراً من أول أيام عيد الفطر المبارك



خصم على
أسعار التذاكر 50%

لمزيد من المعلومات، يرجى الاتصال بالخدمات المصرفية الهاتفية على مدار الساعة على الرقم: 17531532.

sc.com/bh



ستاندر
تشارترد
standard
chartered

stanchartbh

StandardCharteredBH

ستاندر تشارترد هو بنك مرخص من قبل مصرف البحرين المركزي
كمصرف تجزئة وجملة تقليدي.

الشروط والأحكام:

- العروض المذكورة أعلاه في ايكس سينما صالحة للحجوزات التي تتم عبر الإنترنت وعبر شبائيك صالات السينما عند إجرائها باستخدام بطاقات ستاندر تشارترد الائتمانية.
- سيكون عرض الخصم بنسبة 50% على تذاكر السينما في ايكس سينما سارياً من 10 إبريل 2024 حتى 11 يوليو 2024 على التذاكر ثنائية وثلاثية الأبعاد وتذاكر الـ VIP.
- لكي تتأهل للحصول على الخصم، يجب ألا يقل إنفاقك باستخدام بطاقتك الائتمانية لنفس شهر الفاتورة عن 200 دينار بحريني. في حالة الاستفادة من العرض لشهر معين ولم يصل إجمالي إنفاقك باستخدام البطاقة إلى الحد الأدنى (200 دينار بحريني) لنفس شهر الفاتورة، فسيتم احتساب المبلغ المخفض على حساب بطاقتك الائتمانية وسيظهر أثر ذلك في كشف الحساب التالي.
- الحد الأقصى لإجمالي الخصم لكل عميل هو 15 ديناراً بحرينياً لكل فاتورة شهرية. في حالة تجاوز الخصم الذي استفدت منه مبلغ 15 ديناراً بحرينياً، فسيتم احتساب أي مبلغ زائد لاحقاً على حساب بطاقتك الائتمانية وسيظهر أثر ذلك في كشف الحساب التالي.
- لا يسري هذا العرض بالتزامن مع أي عرض ترويجي آخر أو عرض ترويجي خاص أو للعروض الأولى في ايكس سينما.
- التذاكر التي يتم شراؤها في هذا التاريخ غير قابلة للاسترداد وغير قابلة للتحويل.
- يحتفظ بنك ستاندر تشارترد بحقه المطلق في تغيير أو إضافة أو حذف أي من الشروط والأحكام المطبقة على هذه الحملة الترويجية في أي وقت مع تقديم إشعار مسبق قبل 15 يوماً.
- تخضع هذه الحملة الترويجية لقوانين مملكة البحرين، وتختص محاكم مملكة البحرين وحدها بالفصل في أي نزاع قد ينشأ عنها.